

al sale agreement or any other form of oral or written agreement, or (iv) receives wages for all or part of his employment on a fishing vessel or in fitting out a fishing vessel on which he will be employed."

After debate thereon, the question being put on the said amendment, it was by a show of hands negatived:—Yea 1; Nays 8.

It was moved by Mr. Alexander,

That Section 107 of Clause 1 of Bill C-183 be amended by deleting lines 15 to 22 inclusive on page 4 and substituting the following:

"employee" means any person employed by an employer and includes a dependent contractor and a private constable but does not include a manager or superintendent or any other person who, in the opinion of the Board, exercises management functions or is employed in a confidential capacity in matters relating to industrial relations.

After debate thereon, the question being put on the said amendment, it was by a show of hands negatived:—Yea 1; Nays 9.

It was moved by Mr. Barnett,

That Section 107 (1) of Clause 1 of Bill C-183 be amended by deleting lines 35, 36 and 37 inclusive on page 4 and substituting the following:

"compel his employees, to agree to terms or condi"

After debate thereon, the question being put on the said amendment, it was by a show of hands negatived:—Yea 1; Nays 9.

Section 107 of Clause 1 was carried on division.

Clause 1 as amended was carried on division.

Clauses 2, 3, 4 and 5 were severally carried on division.

The Chairman called the Preamble,

It was moved by Mr. Alexander,

That the Preamble to the Bill be amended by inserting therein, immediately following the word 'as' in line 10 on page 1, the words:

"one of".

After debate thereon, the question being put on the said amendment, it was by a show of hands negatived:—Yea 3; Nays 7.

It was moved by Mr. Barnett,

That the Preamble to Bill C-183 be deleted.

After debate thereon, the question being put on the said amendment, it was by a show of hands negatived:—Yea 2; Nays 8.

The Preamble carried.

The Title carried.

The Bill, as amended, was carried on division.

It was agreed that the Chairman report Bill C-183, with amendments, to the House.

accord de location et de vente conditionnel ou de toute autre forme d'accord verbal ou écrit ou (iv) reçoit un salaire pour tout le travail ou une partie du travail qu'il fait dans une embarcation de pêche ou pour l'équipement d'une embarcation de pêche dans laquelle il travaillera..»

Après discussion, l'amendement mis au voix à main levée, est rejeté par 8 voix contre 1.

M. Alexander propose,
que l'article 107 de l'article 1 du projet de loi C-183 soit modifié en remplaçant les lignes 30 à 37 de la page 3 par ce qui suit:

«employé» ou «travailleur» désigne toute personne employée par un employeur et s'entend également d'un entrepreneur dépendant et d'un constable privé ou de toute autre personne qui, d'après le Conseil, participe à la direction ou exerce des fonctions confidentielles ayant trait aux relations industrielles.

Après discussion, l'amendement, mis aux voix à main levée, est rejeté par 9 voix contre 1.

M. Barnett propose
que l'article 107 (1) de l'article 1 du projet de loi C-183 soit modifié en remplaçant les lignes 42-43-44 inclusivement de la page 4 par ce qui suit:

«contraindre ses employés à accepter les conditions d'emploi»

Après discussion, l'amendement, mis aux voix à main levée, est rejeté par 9 voix contre 1.

L'article 107 de l'article 1 est adopté sur division.

L'article 1, tel que modifié, est adopté sur division.

Les articles 2, 3, 4 et 5 sont adoptés séparément sur division.

Le président met en délibération le préambule.

M. Alexander propose
que le préambule du projet de loi soit modifié en insérant immédiatement après le mot «sont» de la ligne 12 de la page 1 les mots:

«l'un des».

Après discussion, l'amendement, mis aux voix à main levée, est rejeté par 7 voix contre 3.

M. Barnett propose.
que le préambule du Bill C-183 soit supprimé.

Après discussion, l'amendement, mis aux voix, est rejeté par 8 voix contre 2.

Le préambule est adopté.

Le titre est adopté.

Le Bill, tel que modifié est adopté sur division.

Il est convenu que le président fasse rapport à la Chambre du Bill C-183 sans amendement.